
Bestyrelsesmøde nr. 7 den 4. marts 2024  
Deltagere: Vinie Hansen, Irene Berri, Ayse Kaya, Karina Hvid. Lisbeth Kjeldsen,   
Lene Møller Olsen, Hiba Faisal, Berit Arngrimson  
Afbud:  Ayse 
Sted: Teams kl. 18.30-20.00   
Mødeleder: Vinie  
Referent: Karina  
  
Dagsorden:                                                   Ansvarlig:           Referat:  
1.Status på tilmeldinger til konferencen  Irene  

  
  
  
  

 Indtil videre er der 28 tilmeldte inklusive 
bestyrelsen. 
Irene har sendt invitationen til alle 
kommuner, og nogle af kommunerne skriver 
også tilbage, at de sender invitationen videre. 
Karina henvender sig til skoleafdelingen og 
sender invitationen rundt i DSA-netværket på 
skoleområdet i Odense. 
Irene opfordrer resten af bestyrelsen til at 
sende invitationen ud til dem, vi kender. 
 
Vi skal huske konferenceaftalerne på 
oplægsholderne. Vi skal også huske at sende 
programmet til dem. 

2. Revideret navne- og mailliste på   
bestyrelsen 
 

Karina Lene sender sit tlf. nr. til Karina, som sender 
en ny liste ud. 

3. Generalforsamling: 
     -   Indkaldelse, vedhæftet 
     -   Udkast til beretning, vedhæftet 
     - Godkendelse af det reviderede  
        regnskab 
 

Vinie Ketty vil gerne genopstille som revisor. 
 
Irene kontakter Jane Nielsen og spørger, om 
hun kunne tænke sig at stille op til 
bestyrelsen. 
 
Irene har spurgt Kettys datter, om hun kunne 
være interesseret i at stille op til bestyrelsen 
eller som suppleant. Hun har ikke givet et 
klart svar endnu. Irene følger op på det. 
 
Den foreløbige dagsorden sendes ud den 22. 
april. Frist for indkomne forslag er den 8. maj. 
Endelig dagsorden sendes ud den 15. maj. 
Irene og Vinie aftaler detaljerne. 
 
Vi havde nogle få kommentarer til 
beretningen. Bl.a. i forhold til oversigten for 
bestyrelsen og omkring madhensyn 
(kommentarer til hotellet). Vinie tilføjer en 
kommentar omkring Københavnerprojektet. 
Der er pt. 61 medlemmer. Det er både muligt 



at betale via mobile pay til Irene og via 
bankoverførsel til foreningens konto. 
 
Det reviderede regnskab blev godkendt. 
 

4. Emner til Nyhedsbrev nr. 5 Alle 
 

Nyhedsbrev nr. 4 er udsendt. Vinie foreslår, at 
Karina sender nyhedsbrevet til Gyldendal, og 
at Lene sender nyhedsbrevet til Sprog og Leg. 
Både Sprog og Leg og Gyldendal er omtalt. 
Contact er også omtalt. 
 
Det næste nyhedsbrev kommer til at 
omhandle, at vi mangler medlemmer til 
bestyrelsen. Elysion har sendt en tekst til 
Karina. Den sender Karina til Vinie, så de også 
kan blive omtalt i nyhedsbrevet. 

5. Eventuelt 
 

Alle  

6. Mødeplan: 
Søndag den 7. april kl. 16.00 
Møde i juni 

Alle Her gennemgår vi de praktiske ting for 
konferencen, som vi kan gennemgå til vores 
møde dagen før konferencen. 
 
Første møde efter konferencen er den 10. juni 
kl. 19.00 

 


